

(CZ) MAZIVO-SPREJ FORCE CARBON GRIP

K montáži karbonových částí. Unikátní fixační vlastnosti díky kombinaci lithiového tuku a křemíkových částic.

Návod k použití: Uchovávejte při pokojové teplotě. Teplota při zpracování 5-30°C. Před použitím protřepejte. Odstraňte přebytečné nečistoty. Povrch musí být suchý a zbaven mastnoty.

Nebezpečí: Extrémně hořlavý aerosol. Nádoba je pod tlakem: při zahřívání se může roztrhnout. Dráždí kůži. Může způsobit ospalost nebo závratě. Toxický pro vodní organismy, s dlouhodobými účinky. Je-li nutná lékařská pomoc, mějte po ruce obal nebo štítek výrobku. Uchovávejte mimo dosah dětí. Nevdechujte aerosoly. Chraňte před teplem, horkými povrchy, jiskrami, otevřeným plamenem a jinými zdroji zapálení. Zákaz kouření. Nepropichujte nebo nespalujte ani po použití. Nestříkejte do otevřeného ohně nebo jiných zdrojů zapálení. Chraňte před slunečním zářením. Nevystavujte teplotě přesahující 50 °C. Odstraňte obsah / obal v souladu s místními / regionálními / národními / mezinárodními předpisy. Produkt obsahuje: uhlovodíky, C6, isoalkany, < 5 % n-hexanu; uhlovodíky, C6-C7, n-alkany, isoalkany, cyklické, < 5 % n-hexanu.

(EN) LUBRICANT-SPRAY FORCE CARBON GRIP

Tool for the assembly of carbon parts. Product characteristics: Unique gripping properties due to the combination of lithium grease and quartz parts. Simplifies the assembly. Directed jetspray.

Instructions for use: The aerosol should have room temperature. Processing temperature 5 - 30 °C / 41 - 86 °F. Shake before use. The surface must be clean, dry and free of grease. Spray the parts to be treated prior to assembly. Shelf life till: see elsewhere on the packaging (exp.).

Danger: Extremely flammable aerosol. Pressurised container: May burst if heated. Causes skin irritation. May cause drowsiness or dizziness. Toxic to aquatic life with long lasting effects. If medical advice is needed, have product container or label at hand. Keep out of reach of children. Do not breathe spray. Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking. Do not pierce or burn, even after use. Do not spray on an open flame or other ignition source. Protect from sunlight. Do not expose to temperatures exceeding 50 °C / 122 °F. Dispose of contents/container in accordance with local regulations. Product contains: hydrocarbons, C6, isoalkanes, < 5 % n-hexane; hydrocarbons, C6-C7, n-alkanes, isoalkanes, cyclic, < 5 % n-hexane.

(D)

Hilfsmittel für die Montage von Carbon-Bauteilen. Produktmerkmale: Einzigartige fixierende Wirkung durch die Kombination von Lithiumfett und Quarzteilchen. Erleichtert die Montage. Gerichtetes Sprühbild.

Gebrauchsanweisung: Sprühdose auf Raumtemperatur bringen. Beste Verarbeitungstemperatur 5 - 30 °C / 41 - 86 °F. Vor Gebrauch schütteln. Der Untergrund muss sauber, trocken und fettfrei sein. Die zu behandelnden Teile vor der Montage einsprühen. Mindestens haltbar bis: siehe an anderer Stelle auf der Verpackung (exp).

Gefahr: Extrem entzündbares Aerosol. Behälter steht unter Druck: kann bei Erwärmung bersten. Verursacht Hautreizungen. Kann Schläfrigkeit und Benommenheit verursachen. Giftig für Wasserorganismen, mit langfristiger Wirkung. Ist ärztlicher Rat erforderlich, Verpackung oder Kennzeichnungsetikett bereithalten. Darf nicht in die Hände von Kindern gelangen. Aerosol nicht einatmen. Von Hitze, heißen Oberflächen, Funken, offenen Flammen und anderen Zündquellen fernhalten. Nicht rauchen. Nicht durchstechen oder verbrennen, auch nicht nach Gebrauch. Nicht gegen offene Flamme oder andere Zündquelle sprühen. Vor Sonnenbestrahlung schützen. Nicht Temperaturen über 50 °C / 122 °F aussetzen. Entsorgung des Inhalts / des Behälters gemäß den örtlichen Vorschriften. Produkt enthält: hydrocarbons, C6, isoalkanes, < 5 % n-hexane; hydrocarbons, C6-C7, n-alkanes, isoalkanes, cyclic, < 5 % n-hexane.

